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Žádost o bruslařskou dráhu

Vážená městská rado,

nemohlo ujít naší pozornosti, že se paní starostka a městská rada snaží přizpůsobit
prostředí našeho města pro zvýšení turistického ruchu a celkové spokojenosti místních
občanů. Naše město a okolí nabízí více možností pro využití volného času, např. turistika
(naučná stezka), cykloturistika, tenis, fotbal, orientační běh, zumba a mnoho dalších aktivit.

Proto bychom si dovolili přijít s návrhem na zhotovení bruslařské dráhy. In-line
bruslení se těší stále většímu zájmu veřejnosti, zřejmě i díky popularitě olympijské vítězky
Martiny Sáblíkové, která tento sport preferuje v letním období.

Nadšenci tohoto sportu v našem okolí však bruslí na silnicích, někdy i chodnících,
čímž ohrožují jak zdraví své, tak i svého okolí. Bruslařské dráhy vybudované např. v okolí
Chrudimě a Pardubic nejsou dostupné pro každého.

Z tohoto důvodu navrhujeme vytvoření povrchu vhodného pro in-line bruslení okolo
fotbalového hřiště na městském stadionu, kde by bylo možné umístit i večerní osvětlení. To
by uvítali nadšenci, kteří se mohou věnovat sportu až v pozdních hodinách. Také začátečníci a
rodiče s malými dětmi budou vděčni za soukromí, klid a hlavně bezpečnost areálu.

Věříme, že Vám není lhostejná spokojenost našich občanů.

Předem děkujeme za brzké projednání naší žádosti a těšíme na Vaši odpověď.

Za žákovský parlament ZŠ Chrast, Tereza Rabasová


